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Zapraszamy by obejrzeć filmiki ze spotkania z absolwentem naszego Technikum
Elektrycznego, który opowiada o tym jak naprawdę wyglądała jego nauka i co udało mu się
wynieść z okresu 4 lat spędzonych w ZSP 3. Odpowiada na pytanie: "Dlaczego warto zostać
elektrykiem...", wyjaśnia jakich błędów nie popełniać, oraz w co szczególnie warto
zainwestować w czasie nauki w Elektryku. Obecnie Paweł świetnie sobie radzi jako elektryk w
Niemczech, w Hamburgu, prowadzi swoją firmę  i zarabia sensowne pieniądze mając 23 lata!
Nie potrzeba mu było znajomości, łapówek, czy wujka na wysokim stanowisku. Wystarczył
dobrze wybrany zawód i odrobina odwagi. Jego historia, jakich dużo można by przytaczać,
pokazuje, że sukces jest w zasięgu każdego młodego człowieka, pod warunkiem że dokona
rozsądnego wyboru szkoły ponadgimnazjalnej i kierunku kształcenia.

  

{youtube}dTzvSL6YQLk{/youtube}      

  

{youtube}n4sYZLZNRlM{/youtube}

  

{youtube}Aq-D0gKMKJ8{/youtube}

  

Zapraszamy również by zapoznać się z artykułem pt:  „Nasi elektrycy robią karierę w
Niemczech”
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http://www.zsp3zamosc.internetdsl.pl/index.php?option=com_content&amp;view=article&amp;id=332:nasi-elektrycy-robi-karier-w-niemczech&amp;catid=1:aktualnoci&amp;Itemid=85
http://www.zsp3zamosc.internetdsl.pl/index.php?option=com_content&amp;view=article&amp;id=332:nasi-elektrycy-robi-karier-w-niemczech&amp;catid=1:aktualnoci&amp;Itemid=85

